



MEMO

6 mai 2016

BID partiel NPS-V /Partial BID NPS-V

Veillez prendre note que nous devons procéder à un BID partiel pour les agents de contrôle avec la certification NPS-V, **lundi le 9 mai 2016**.

4 minutes vous seront attribuées pour choisir votre horaire. Une fois le temps écoulé, nous passerons au suivant même si le choix n'a pas été complété. Le BID aura lieu au bureau du Directeur Prestation Service, dans le département des horaires (**locale T.3.955, 2^{ième} étage, Tél. : (514) 688-1259**).

Prendre note qu'uniquement les agents NPS-V avec une ancienneté de **275 et plus** seront affectés par le BID partiel.

Vous pouvez consulter le document ci-joint pour votre rendez-vous.

Merci

Please take note that we will proceed with a partial BID for screening officers with NPS-V certification, **Monday May 9th, 2016**.

4 minutes will be given to each screening officer in order to make their vacation choice. Once the 4 minutes have gone by, we will go to the next screening officer even though you have not finished. The BID will take place at the office of the Director, Service Delivery, in the scheduling department (**local T.3.955, 2nd floor, Tel.: (514) 688-1259**).

Please note that only NPS-V agents with seniority **275 and over** will be affected by the partial BID.

Please refer to the attached document for your appointment.

Thank you